
اولیـن جلسـه هیـات مـدیره شرکـت
خدمات بازرگانی معادن و فلزات

غیرآهنی در آبان ماه

در ابتدای این جلسه ،توحیدی ، مدیر عامل شرکت ضمن  عرض
خداقوت،اهم وظایف شرکت را برشمردند و به افق پیشروی صنعت
مس اشاره ای نمودند و افزود : کارهای بزرگی پیشرو داریم
که البته همگی با اتحاد و همدلی و کار جهادی، شدنی است.

 توحیدی با تاکید به هدفگذاری تولید مس ظرف چهار سال
آینده، گفت: هدف گذاری تولید یک میلیون تن مس ظرف چهار
سال آینده با توجه به ذخایر طبیعی کشور امری دست یافتنی
است لذا باید کلیه ارکان شرکت برای تحقق این موضوع تلاش
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https://nfmc.ir/%d8%a7%d9%88%d9%84%db%8c%d9%86-%d8%ac%d9%84%d8%b3%d9%87-%d9%87%db%8c%d8%a7%d8%aa-%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%b4%d8%b1%da%a9%d8%aa-%d8%ae%d8%af%d9%85%d8%a7%d8%aa-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%b1%da%af/


نمائیم و با کار کارشناسی، ظرفیت های تولید را بالا ببریم
که در این مسیر شرکت باید به درستی ، نقش خود را ایفا

نماید.

توحیدی ادامه داد : رویکرد اصلی شرکت حفظ وضع موجود در
خرید ، تامین و ساخت تجهیزات و مواد اولیه صنعت مس است و
در کنار آن در عین شفافیت تامین کنندگان جدید هم به کمک
صنعت عظیم مس بیایند زیرا هنگامی که افزایش 400 درصدی را
نشانه می گیریم لازم و ملزوم آن افزایش 4 برابری تجهیزات ،

مواد اولیه ، ماشین آلات و قطعات این صنعت مولد می باشد.

ایشان در پایان برای همه همکاران آرزوی موفقیت و تندرستی
و عاقبت بخیری در این دوره جدید نمودند.

لازم به ذکر است در این جلسه دبیر جدید هیات مدیره انتخاب
شد و آقایان صالحی ،صیادی زاده، قاسم پور و حیاتی حضور
داشتند و در انتها در خصوص مسائل مختلف شرکت تصمیم گیری

های لازم بعمل آمد.


